



English Version

Policy Name:	International Collaboration for SDG Data Collection Policy
--------------	---

▪ **Policy Information:**

Code:	PS 72 SDG17 2
Issue date:	2018
Revision, Date:	V04, 2024
Evaluation Frequency:	Yearly
Level of Confidentiality:	Public
Pages:	2
Policy Approved Date:	22 Feb 2018
Decision of the Deans Council:	24 July 2018/2019

▪ **Responsibilities and implementation:**

Follow-up, review and development:	Strategies and Policies Committee, Sustainability and Ranking Office
Accreditation:	Human Resources and Institutional Development Unit
Application (scope):	Deanships, academic colleges, scientific and administrative centers, administrative units and departments.

▪ **Policy Statement:**

The University is committed to enhancing international collaboration in data collection and analysis related to Sustainable Development Goals (SDGs) by actively participating in global initiatives and projects. The university leverages its resources and expertise to develop evidence-based solutions that support progress toward achieving SDGs.

▪ **Policy objectives (desired outcomes):**

1.	Increase the number of international collaboration projects related to SDG data collection and analysis.
2.	Enhance the university's capacity for effective contribution to global initiatives supporting data analysis for sustainable development.
3.	Develop sustainable partnerships with international institutions and organizations focused on SDGs.

▪ **Related procedures:**

1.	International SDG Data Collection Collaboration Procedure
----	---

▪ **Key Performance Indicators (KPIs):**

1.	Number of International Data Collection Projects
----	--

▪ **Recommendations of the last review:**

1.	Provide specialized training programs and continuous support for academic and administrative departments to enable effective participation in international data collection and analysis projects.
2.	Establish an electronic platform for data and expertise exchange with international partners to support collaboration in sustainable development projects.
3.	Form specialized university task forces to contribute to international studies and initiatives in data collection and analysis.

النسخة العربية

اسم السياسة	سياسة التعاون الدولي لجمع البيانات حول أهداف التنمية المستدامة
-------------	--

المعلومات العامة:

الرمز:	PS_72_SDG17_2
تاريخ الإصدار:	2018
رقم المراجعة، وتاريخها:	V04, 2024
التقييم الدوري:	سنوياً
مستوى السرية:	عام
عدد الصفحات:	2
تاريخ اعتماد السياسة:	22 Feb 2018
قرار مجلس العمداء:	24 July 2018/2019

المسؤوليات والتطبيق:

المتابعة والمراجعة والتطوير:	لجنة الاستراتيجيات والسياسات، ومكتب الاستدامة والتصنيفات
الاعتماد:	وحدة الموارد البشرية والتطوير المؤسسي
التطبيق (النطاق):	العمادات، والكليات الأكاديمية، والمراكز العلمية والإدارية، والوحدات والدوائر الإدارية.

نص السياسة:

تلتزم الجامعة بتعزيز التعاون الدولي في مجال جمع وتحليل البيانات المرتبطة بأهداف التنمية المستدامة، من خلال المشاركة الفاعلة في المبادرات والمشاريع العالمية، وإتاحة موارد الجامعة وخبراتها في تطوير الحلول المستندة إلى الأدلة لتعزيز التقدم نحو تحقيق أهداف التنمية المستدامة.

أهداف السياسة (النتائج المرجوة):

1.	زيادة عدد مشاريع التعاون الدولي المتعلقة بجمع وتحليل البيانات المرتبطة بأهداف التنمية المستدامة.
2.	تعزيز قدرات الجامعة في المساهمة الفعالة في المبادرات العالمية لدعم تحليل البيانات اللازمة لتحقيق التنمية المستدامة.
3.	تطوير شراكات مستدامة مع المؤسسات والمنظمات الدولية المعنية بأهداف التنمية المستدامة.

الإجراءات المرتبطة:

1.	إجراء التعاون الدولي لجمع البيانات حول أهداف التنمية المستدامة
----	--

مؤشرات الأداء:

1.	عدد مشاريع جمع البيانات الدولية
----	---------------------------------

توصيات آخر مراجعة:

1.	توفير برامج تدريبية متخصصة ودعم مستمر للأقسام الأكاديمية والإدارية لتمكينها من المشاركة بفعالية في مشاريع جمع وتحليل البيانات الدولية.
2.	إنشاء منصة إلكترونية تتيح تبادل البيانات والخبرات مع الشركاء الدوليين وتدعم التعاون في مشاريع التنمية المستدامة.
3.	تشكيل فرق عمل متخصصة من الجامعة للمساهمة في الدراسات والمبادرات الدولية في مجال جمع وتحليل البيانات.